
 

 

Ordinarie Styrelsemöte WSSK via Teams  18/6  2023 

 

Närvarande: 

Rigmor Långström  Ordförande  

Anna Helmersson  

Susanne Nilsson  

Kaj Dahlborn   

Jenny Tenggren 

Lena Torstensson 

Iiris Pohjolainen  

Frånvarande:  

Jenny Höök 

Jennifer Botos  

 

Dagordning 

§ 1:  Mötet öppnande: 

 Ordföranden förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 

 

§ 2:  Val av sekreterare 

         Till sekreterare för mötet valdes Kaj Dahlborn 

 

§ 3:   Val av justeringsmän 

          Att justera dagens protokoll valdes Rigmor Långström och Lena Torstensson 

§ 4.   Fastställande av dagordning 

          Föreslagen dagordning godkändes 

 

§ 5.  Föregående mötesprotokoll. 

Protokollet var bifogat i inbjudan till dagens möte och mötet beslutade att lägga det till   handlingarna 



  

§ 6. Allmän lägesuppdatering: 

a. Ordf: Rigmor kämpar på i Göteborg men i övrigt relativt lugnt. 

 b.   v.ordf: Har varit fortsatt lugnt senaste tiden,så inget speciellt att rapportera 

 c.   Kassören: Lite osäkert med uppdateringar för medlemsstatistiken från SSK, som till stor del är mycket 

beroende på mailadress problemet. 

 d.   Sekr: Kaj känner lite frustration över mailproblemen, men en lösning finns. Återkommer under annan 

punkt.  

 e.  Avelskommitte: Rigmor redogjorde för lite synpunkter gällande skrivelsen från SKK. Skrivelsen 

föranleder för tillfället ingen åtgärd från vår sida. 

 f.   Jakt: Jenny H var tyvärr inte närvarande vid dagens möte. 

 g.  Viltspår: Iiris välkomnades av Rigmor och gavs tillfälle att kort presentera sig för oss andra. Framkom 

ett förslag om att synka ihop sig för ett samarbete tillsammans med Lena T. 

 h.  Utbildning:  Jennifer var tyvärr inte närvarande vid dagens möte 

 i. Aktiviteter: Anna är fortsatt mycket engagerad i arbetet att nå ut till övriga lokalområden och har lite 

tankar på att göra ett omtag för att öka intresset. Arbetar just nu på en Too do lista. 

 j. Utställn: Jenny T redogjorde lite gällande kommande My Dog 11–14 januari. Anmäler vår klubb. 

 k. Resultat: Har inget speciellt att rapportera. 

 l. Hemsida: Arbetet fortsätter och sidan uppdateras löpande. Welsh Nytt utkommer 28/6. Välkomstbrev till 

nya medlemmar skickas ut av Lena tillsammans med ett första nr av WN. 

 

§ 7. Anmälda beslutsärenden: 

a. Anna har jobbat fram en uppdaterad text till SKK´s hemsida som är väldigt välskriven och riktigt 

bra. Mötet beslutade att använda den. 

Mötet beslutade om omedelbar justering av denna punkt. 

 

  § 8. Övriga ärenden: 

 

a. Rigmor har deltagit vid en konferens anordnad i samarbete med SKK´s ras och specialklubbar under 

temat ”smart avelsplanering”. Detta är en fråga som handläggs av avels kommitte´n. 

 

b. Inför nästa avelskonferens inom WSSK har ett förslag inkommit om att bredda konferensen med en 

uppföljning/diskussion utifrån uppfödarnas erfarenheter av valpningar, ev komplikationer etcetera. 

 

 

c. Gällande BHP kom tyvärr inte dokumenten med till Welsh Nytt. Anna har mailat till mentalpoolen som 

gärna ställer upp med en digital föreläsning 

. 

d. Janne behövde inte vara med på mötet då Anna rapporterade om ett väldigt bra välorganiserat 

fullmäktige där bl.a en av huvudfrågorna som skapade mycket diskussioner var höjningen av 

medlemsavgifterna. Detta förslag röstades ner av delegaterna. Ett omtag görs inför nästa fullmäktige 



 

e. Frågan om hemsidan tas upp vid senare tillfälle. 

 

f. Gällande tryckning av rasboken har ett antal offerter tagits in och ett beslutsärende kommer läggas till 

höstens första styrelsemöte. Innan dess måste en budget upprättas och presenteras gällande våra egna 

kostnader och prisnivå för bl.a annonsörer. 

§ 9.  Bordlagda ärenden 

       Gäller endast beslutsärenden, inga aktuella för dagen 

§ 10. Information/pågående ärenden 

a. Club Show: Lena informerade om att allt känns vara under kontroll, Allt bokat och klart. 

b. Rasboken: Avhandlades under tidigare punkt. 

c. Redaktörsavtalet: Löper fortsatt på tills vidare enligt muntligt avtal. 

d. Översyn av texter och bilder: Anna har lagt ner ett omfattande arbete med att kolla upp texter och 

bilder om rasen. Arbetet påbörjat för att uppdatera bilder/texter för bl.a hemsidan. 

e. Översyn hemsidan: Jenny H tyvärr inte med idag men samarbete tillsammans med Webbadmin 

fortsätter. 

f. Digitala föreläsningar: Kommer bokas upp inför hösten och ett förslag till föreläsning kan ju vara 

om just BPH. 

g. 100 års jubileum Welsh Springer Spaniel UK: Anna berättar att inget speciellt nytt  

har tillkommit. Ett antal nyckel band har inkommit som kan delas ut. 

h. Exteriördomarekonferensen: Har haft möte internt inom arbetsgruppen och förberedelserna 

fortlöper enl plan. Återkommer. 

i. Administrativt: Fortsatta mailproblem med anledning av administratörs rättigheter. Drop Box har 

begränsningar gällande användare i gratisversion. Mötet beslutade att vice ordförande och sekreterare 

skall ha tillgång i första hand.  

Mötet beslutade om omedelbar justering av denna punkt. 

j. Djurens dag Jägersro: Aktivitetsgruppen i Skåne jobbar på. 

k. SKK vision 2030: Vårt inskickade remissyttrande mottogs väl och besvarades med ett väldigt trevligt 

svarsmejl där de tackade för våra kloka tankar och inspel. (Yttrandet som bilaga i förra protokollet) 

l. UK årsbok: Diskuterades vårt bidrag till och deadline för boken. 

m. Budget: Lena presenterade vår budget samtidigt som Rigmor ställde några frågor som Lena svarade 

på. 

 

§ 11. Övriga beslutsärenden:  

a. Rigmor redogjorde för skrivelsen till SKK gällande förekomsten av Glaukom inom rasen. Det 

kommer att drivas som i samarbete inom SLU. Det finns möjlighet att ansöka om medel från SKK´s 

utvecklingsfond. Uppdrogs åt Rigmor att formulera och inge ansökan.                                         

Mötet beslutade att omedelbart justera denna punkt. 

 

§ 12. Övriga frågor: 

a. Materialet för rasen inom klubben är i stort sett helt slut och nytt behöver tas fram och uppdateras. 

Ansvarig inventerar och återkommer. 

b. Vi tar ett kort möte 6/8 som avstämning inför Club Show 

c. Administratörs frågan avseende One.com äntligen löst varför ytterligare åtgärder angående detta 

problem inte behövs 

 



 

§ 14. Nästa sammanträde 6/8 kl.19.00 

 

§15.  Mötet avslutas och ordföranden tackade alla och önskade trevlig sommar. 

 

Vid Protokollet:  

___________________________ 

               Kaj Dahlborn  

Justerat av:  

 

_______________________________  _________________________  

        Rigmor Långström                                                          Lena Torstensson 

 

      

    

 

 


